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Budjettihinnat ja kustannusarviot Pyörille oma säilytysteline

Rakennusten suojaus Harkkotuotteet

Opastekilpiä

Viimeisintä uutta 
PyöräNojan kehityksessä: 

KUMPARE  ja 
JATKO-ELEMENTTI  
Kumpare auttaa pyöräilijää 
laittamaan pyöränsä oikein 
telineeseen. Pyörä tulee aina silloin 
keskelle telinettä ja Jatko-Elementillä 
saadaan teline jatkettua kuinka 
pitkäksi halutaan.

Helppokäyttöine n                             PyöräNoja PN-1 0
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Silence

-törmäyssuojat, käsijohteet
-biostaattiset kestopinnoitteet
-räjähdys- ja savunpoistoluukut
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Lue myös näköislehti.
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Asemakaavapäällikkö
Tule vaikuttamaan Nurmijärven suunnitteluun avainpaikalta! Työskentelet vakituisessa 
virkasuhteessa ympäristötoimialalla yksikönpäällikkönä ja vastaat asemakaava-alueiden 
kehittämisestä. Osallistut asemakaavojen laatimiseen ja ostopalvelujen tilaajatehtäviin  
sekä vastaat yksikkösi talous- ja henkilöstöhallinnosta. Toivomme kehitysmyönteistä ja 
näkemyksellistä asennetta.

Katso lisää tehtävästä ja jätä sähköinen hakemuksesi: 
www.nurmijarvi.fi/tyopaikat. Hakuaika päättyy 13.3.2015 klo 15.

Lisätietoja tehtävästä antaa suunnittelupäällikkö Juha Oksanen, puh. 040 317 4461,  
juha.oksanen@nurmijarvi.fi tai tekninen johtaja Ilkka Ruutu, puh. 040 317 2300,  
ilkka.ruutu@nurmijarvi.fi.

Nurmijärvi on 41 000 asukkaan kasvukunta,  
jonka palveluksessa työskentelee noin 2 600 ammattilaista. 

Tervetuloa  
joukkoomme

ARKKITEHTI
rakennussuunnittelutehtäviin.

Työskentelemme asunto- ja kaupunkisuunnittelun, 
historiallisten rakennusten ja ympäristöjen 
uudelleenkäytön sekä hankekehityksen parissa. 
Työvälineemme on ArchiCAD, jonka hyvä hallinta on 
tarpeen. Tietomallinnuskokemus on eduksi.

Lisätietoja antaa: Tuomo Kallio, puh. 045-673 0200 
Hakemukset: tuomo.kallio@arkturtiainen.fi

ARKKITEHTITOIMISTO JUKKA TURTIAINEN OY
TIETÄJÄNTIE 4 - 02130 ESPOO - www.arkturtiainen.fi

Lisää työpaikkoja SAFAn verkkosivuilla www.safa.fi
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Oletko muuttamassa? 

Jyväskylä on vireä, kehittyvä yliopistokaupunki ja 
tarjoaa turvallisen, luonnonläheisen asuinympäristön.

Haemme projektiarkkitehtia mielenkiintoisiin julkisten 
ja asuinrakennusten suunnittelukohteisiin

Edellytytämme:

arkkitehti- tai rakennusarkkitehtikoulutusta

luotettavuutta, kokemusta ja vastuunkantokykyä

Archicad -ohjelman käyttökokemusta

tuotemallisuunnittelun osaaminen on eduksi

Hakemuksiin tulee liittää CV ja portfolio.
Arkkitehtitoimisto LPV Jyväskylä Oy
Gummeruksenkatu 7A1, 40100 Jyväskylä, www.lpv.fi
Pikaiset hakemukset osoitteella: jorma.peltonen@lpv.fi  
puh. 0400 881423

Katso tarkemmat kuvaukset ja  
hakuohjeet: www.tampere.fi/tyo

Viranomaispalvelut / Rakennusvalvonta
Haemme vakituisiin, uusiin virkoihin

LUPA-ARKKITEHTIA 1-030-15 ja 
LUPA-INSINÖÖRIÄ 1-031-15

Lupa-arkkitehdin ja lupainsinöörin päätehtävät ovat lupa- 
valmistelu, lupapäätösten ratkaiseminen sekä suunnittelun ja 
rakentamisen yleinen ohjaus ja neuvonta.

Kelpoisuusvaatimuksena virkoihin on yliopistossa, teknillisessä 
korkeakoulussa, ammattikorkeakoulussa tai teknillisessä 
opistossa suoritettu arkkitehdin, diplomi-insinöörin, rakennus- 
arkkitehdin tai rakennusinsinöörin tutkinto.

Lisätietoja antavat 
rakennustarkastaja Eija Muttonen-Mattila, puh. 040 800 4063, 
lupa-arkkitehti Esa Perttunen, puh. 040 800 7997, 
lupa-arkkitehti Annika Alppi, puh. 040 806 2639 sekä 
rakennustarkastusinsinööri Jyrki Ottman, puh. 040 806 2050.
Hakuaika päättyy 12.3.2015.

Haemme arkkitehtia projektinvetotehtäviin.
Punavuoressa sijaitseva toimistomme on keskittynyt asuntoraken-
tamishankkeisiin sekä näihin liittyvään kaavoitukseen.
Hakijan kokemus liike- ja korjausrakentamisesta katsotaan 
myös eduksi. Lisätietoa www.ark7.fi

Työskentelemme Archicadilla. 

Hakemukset palkkatoivomuksineen 15.3. mennessä osoitteeseen 
toimisto@ark7.fi

Yhteydenotot:   Vesa Laukkanen / 050 413 1085 tai
       Mikko Rosti / 050 596 1114

arkkitehti,
pääsuunnittelija

Kuopio on kasvava ja kehittyvä kaupunki ja Itä-Suo-
men vahva keskus. Tarjoamme ammatillisesti haasta-
via tehtäviä ja näköalapaikan Kuopion kehitykseen.
Kuopiossa kaupungin eri palvelujen tuottaminen ja
kehittäminen on organisoitu kuudelle palvelualueel-
le.

Kaupunkiympäristön palvelualueella Kaupunkiympäristön
suunnittelupalveluissa on haettavana toistaiseksi voimassa
oleva

KAAVOITUSARKKITEHDINTEHTÄVÄ

Lisätietoja ja hakeminen osoitteessa www.kuopiorekry.fi
sekä asemakaavapäällikkö Martti Lätti, p. 044-7185417.

Hakuaika päättyy 11.3.2015 klo 12.00

paikkoja avoinna

savuton työpaikka

TILITOIMISTO A-PALVELU OY

Korkeavuorenkatu 43 D, 00130 HELSINKI

puh. (09) 6801 368

tilitoimisto@apalvelu.fi
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Arkkiteh toimisto Avarc Oy
Hakee vakituiseen työsuhteeseen:

ARKKITEHTIÄ JA ARKKITEHTIYLIOPPILASTA
Painotamme valinnassa:
- Projek njohtokykyä, suunni elukokemusta
- Arkkitehtonista näkemystä
- Tietotekniikan ja visualisoinnin hallintaa 

Tarjoamme hakijoille:
- Dynaamisen työympäristön nuorekkaassa

suunni eluryhmässämme
- Monipuolisia arkkitehdin suunni elutehtäviä

Pikaiset hakemukset palkkatoivomuksineen:
harri.kokkonen@avarc.net

www.avarc.net

MUUT ILMOITUKSET

VATA-SAFAn vuosikokous pidetään  
ke 11.3.2015  

SAFAssa klo 17.00–18.30
•		 Vuosikokousasiat
•		 Alaosaston	sääntöjen	muutos
•		 Keskustelua	VATAn	ja	julkisen	sektorin	 

tulevaisuudesta

Pientä tarjoilua – tervetuloa!

HESA-SAFA KUTSUU  
VUOSIKOKOUKSEEN TIKKURILAAN 
10.3.2015 

HESASAFAn vuosikokous pidetään tiistaina 10.3.2015 
Vantaan kaupungintalolla (Asematie 7), jonne Vantaan 
kaupunginjohtaja Kari Nenonen toivottaa hesasafalai
set tervetulleiksi klo 17.30. Lisäksi arkkitehti Seppo Niva 
Vantaan kaupunkisuunnittelusta kertoo lyhyesti Tikku
rilan keskuksen kehittämistyöstä. Vuosikokouksessa kä
sitellään sääntömääräiset asiat, vuoden 2015 toiminta
suunnitelma mukaan lukien.
 
Ennen vuosikokousta arkkitehti SAFA Teemu Seppälä / 
Arkkitehtitoimisto Lahdelma & Mahlamäki esittelee vas
tavalmistuneen Tikkurilan matkakeskuksen. Tapaaminen 
asemasillalla toimisto ja liikekeskus Dixin puoleisessa 
päässä klo 16.15.

Kahvitarjoilun mitoittamista varten pyydämme vuosi
kokoukseen tulijoita mielellään ilmoittautumaan 5.3.2015 
mennessä osoitteessa hesasafa@safa.fi tai 041 516 5658.

Tervetuloa mukaan kaikki Helsingin ja Uudenmaan  
safalaiset!

MYYTÄVÄNÄ 96 m2:n TOIMISTOHUONEISTO  
KALASATAMASSA.
Yhteydenotot : Intermediator Oy / Vesa Pohjankoski
050 3375 783; vesa.pohjankoski@intermediator.fi

MYYDÄÄN ArchiCAD 18 -lisenssi 
Yhteydenotot: puh. 050 5665 722 tai  
y.suonto@studiosuonto.fi

Myydään useampi AutoCad-lisenssi
Building Design Suite Premium SLM
Hinta tarjouksien mukaan.
Yhteydenotot:  0400 813 975 / Tuominen 

Autocad LT 2009 Pro -lisenssi
(ylläpidossa 03/2015 asti) / 1 000 € (alv 0 %)
puh. 0400 707 522 / Heli
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